

《单词百科:therapeutics是什么意思?therapeutics怎么发音?therapeutics的解释和用法》

英语单词therapeutics是什么意思?therapeutics怎么读?therapeutics怎么发音?简答网为您整理了therapeutics的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



therapeutics怎么读

therapeutics的读音:[, θ er ə ' pju:t ɪ ks]

therapeutics的意思

1、n.治疗学, 疗法;

therapeutics的近义词

1、**medicine** n.医学;药物;

2、 **treatment** n.治疗;对待;处理;

therapeutics的双语例句

1、 Objective : To explore the new therapeutics of Chinese synthetism of varus fracture dislocation of ankle joint.

目的: 探讨踝关节内翻型骨折脱位中国接骨法的新疗法.

2、 This paper discusses two methods preventing examination anxiety: cognitive therapeutics and behavior therapeutics.

考试焦虑的防治疗法主要有两种: 认知疗法和行为疗法.

3、 Methods: To contrast supplementary therapeutics of hydraulic dilatation with local seal in treating periarthrits of shoulder.

方法用液压扩张补充疗法在空调性肩周炎中的运用,与局部封闭的治疗对照.

4、 Remedial method is excision of bake corn plaster apply, pinprick, refrigerant therapeutics, report, operation to wait.

治疗方法为鸡眼膏外敷、针刺、冷冻疗法、电烙、手术切除等.

5、 There are downsides to oxygen therapeutics, though.

当然,氧气疗法也有其缺点.

6、 Prof. Juliana C . N . Chan has been appointed professor of medicine and therapeutics from 1 st October 2005.

大学委任陈重娥教授为内科及药物治疗学讲座教授,任期由二零零五年十月一日起生效.

7、 To summarize the present researches about therapeutics of Internet Addiction Disorder (IAD) by literature analysis method.

利用文献分析方法分析和总结了目前国内关于网络成瘾治疗方法的研究进展.

8、 To investigate the therapeutics effect on acne by Pricking blood adding cupping therapy pressure points on back.

观察背部压痛点刺血拔罐治疗寻常痤疮的临床疗效.

9、Is the vegetable therapeutics of rhinitis?

鼻炎的蔬菜疗法是?

10、Therapeutics is considered in virtually all textbooks of medicine, but often superficially.

事实上所有内科学教科书都提到治疗说, 不过内容通常较为简浅而已.

11、Examples of human secreted proteins turned into therapeutics are insulin and the human growth hormone.

人类分泌蛋白用于治疗例子如胰岛素和人生长激素.

12、For practicality, oxygen therapeutics also excel.

从实用的角度来看, 氧气疗法也更具优势.

13、Therapeutics: Lock up oneself in on the stage.

疗法: 把自己锁在吧台上.

14、Do two years old of darling feed therapeutics so easily that tracheitis has?

两岁宝宝容易得气管炎有食疗法吗?

15、Oxygen therapeutics could reduce the risks.

氧气疗法能降低风险.

16、Objective: To about the relation between hypertensive diseases and time therapeutics.

目的了解高血压病与时间治疗学的关系.

17、This is especially important for the use of Protein A in human therapeutics.

对于在使用蛋白A对人类的治疗中这点尤其重要.

18、Orchestra Therapeutics also filed last month.

AtheroGenics上个月也申请治疗.

以上是简答网为您整理的therapeutics怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于therapeutics的用法、therapeutics的释义、therapeutics的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/therapeutics>

